



Notulen algemene ledenvergadering 2021

Volleybalvereniging Bevok

Locatie: Golfbaan Beemster (Volgerweg 42, Middenbeemster)

Datum/tijd: Woensdag 1 september 2021 - 20:00 uur

Aanwezig: Samantha Truong (Penningmeester), Cor.Zwier (Secretaris), Henk Duijn (voorzitter), Kees Tol (Ledenadministratie), Aad Conijn (Website), Ineke Velzeboer (Recreantenvertegenwoordiger), Oswald Foppes (Scheidsrechters), Theo Reuzenaar (TC Heren), Carmencita Meinsma (TC Dames), Sylvia Bommer-Zanders, Ramon Konijn, Marijke Dekker, Erik Karhof, Jeroen Buijs, Ton Oudejans, Petra de Wit-Tol, Jaap Conijn, Rinske Woudt, Mathijs Jonk

Afwezig met bericht: Ineke Verwer, Dana van Woersum, Robbert Vrijbloed, Henk van de Lee, Mieke Tol, H7.

1.	Opening/mededelingen secretaris Voorzitter Henk Duijn heet iedereen welkom en opent de vergadering.
2.	Vaststelling notulen ALV 15 september 2020 De notulen worden doorgenomen. Onder dankzegging aan notulist Cor Zwier worden de notulen vastgesteld.
3.	Ingekomen stukken Er zijn geen ingekomen stukken.
4.	Jaarverslagen en/of mededelingen van de commissies <u>Secretariaat</u> Cor Zwier licht het jaarverslag toe: Er is dit jaar gekozen voor een algemeen jaarverslag gezien het niet doorgaan van het seizoen door de coronamaatregelen. Zie verder het gepubliceerde jaarverslag. Kees Tol benoemt het overlijden van erelid en mede-oprichter van Bevok Gerrit Egberts op 11 maart 2021. Ledenadministratie: Kees Tol geeft een overzicht van de mutaties. We staan nu op 162 leden, een daling ten opzichte van vorig jaar, o.a veroorzaakt door het verder opschonen van de lijst met slapende leden. Tegenover het aanmelden van 2 nieuwe leden voor heren 5, staan het opzeggen van 7 competitie spelers en 5 recreanten, waarvan enkele echter alweer gezien zijn bij de eerste trainingen, dus die keren wellicht nog terug. Wellicht dat dit ook komt door het besluit van het bestuur het deel van de contributie van vorig jaar te zien als de eerste betaling voor komend seizoen. De gemiddelde leeftijd bedraagt nu 52,0 jaar en gemiddeld is heren 5 het oudst met gemiddeld 63,7 jaar.
5.	Verslag kascontrole en verkiezing nieuwe kascommissie De jaarstukken zijn gecontroleerd door Frank van Baarsen en Jeroen Buijs. Zij hebben de stukken doorgenomen en besproken met Samantha en de akkoordverklaring getekend. Jeroen geeft complimenten voor de prima uitwerking van onze penningmeester. Henk stelt de vergadering voor aan het bestuur decharge te verlenen voor het financiële beleid. Dit wordt door de vergadering bezegeld met een applaus. Erik Karhof en Frank van Baarsen zijn de kascommissie voor volgend jaar, Sylvia Bommer-Zanders geeft zich op als eerste reserve.
6.	Jaarverslag penningmeester en begroting voor het komende seizoen De jaarrekening seizoen 2020– 2021 is voor de vergadering voor alle aanwezigen beschikbaar. Samantha geeft toelichting op enkele zaken uit de jaarrekening: Er is een positief saldo vanwege de omstandigheid dat de eerste incasso van afgelopen seizoen normaal heeft plaatsgevonden, en de gemaakte kosten aanmerkelijk lager waren doordat na overleg met de zaalhuurders de meeste huur is gerestitueerd. Omdat het bestuur heeft besloten dat die eerste incasso telt als eerste incasso voor komend seizoen, en komend seizoen alle normale kosten voor nevo, zaalhuur en trainers wel in rekening zullen worden gebracht, zal de vereniging interen op het eigen vermogen. Daarom heeft de penningmeester die kosten ruim begroot zodat ook goed duidelijk is wat de consequenties zijn. Gelukkig heeft de penningmeester wel de tijd gehad om alle achterstanden bij de debiteuren weg te te werken, zodat de post debiteuren keurig op 0 uitkomt. Sylvia vraagt of het bestuur al heeft nagedacht over verhoging van contributie ivm het interen op het vermogen in relatie tot de mogelijke fusie met ViP, het voelt niet goed dat wij als Bevok nu interen op het eigen vermogen.

	<p>Omdat ViP met hetzelfde probleem zit, en de voorgestelde begroting van de gezamenlijk fusievereniging dekkend is, ziet het bestuur geen reden de contributie voor komend seizoen te verhogen of alsnog de eerste incasso toch plaats te laten vinden.</p> <p>Oswald vraagt of deze werkwijze synchroon loopt met ViP. De voorzitter geeft aan dat de werkwijze niet helemaal hetzelfde is, maar dat met de penningmeester van ViP hierover is gesproken en beide verenigingen het hierover eens zijn, ook al benadrukt de voorzitter dat dit nog een Bevok-aangelegenheid is, en we straks komen te spreken over de gezamenlijke begroting.</p>
7.	<p>Bestuursverkiezing</p> <ul style="list-style-type: none"> • Ineke Velzeboer geeft aan dat zij wil stoppen als recreantenvertegenwoordiger. Haar zoektocht voor een vervanger heeft nog niet iemand opgeleverd. Er meldt zich in de vergadering ook niet iemand aan. Ze geeft aan de functie waar te nemen totdat een vervanger is gevonden. • Henk Duijn, Hans Smit, Dana van Woersum en Oswald Foppes hebben aangegeven in ieder geval nog wel een jaar door te willen gaan, maar niet gelijk voor een periode van 3 jaar zoals gebruikelijk. De vergadering stemt bij acclamatie voor de herverkiezing en de voorzitter dankt hen voor hun inzet.
	<p>Pauze</p>
8.	<p>Fusie met ViP</p> <p>Cor geeft aan dat gezien het aantal aanwezige leden (19) en het aantal schriftelijke machtigingen (0), bij lange na niet het aantal benodigde aantal stemmen kan worden uitgebracht. Daarvoor zouden er $2/3 \times 162 = 108$ geldige stemmen moeten worden uitgebracht. Daarmee vervalt de mogelijkheid om een formeel juiste stemming over de fusie te houden.</p> <p>Henk presenteert de Plannen van Aanpak van de verschillende werkgroepen die zijn geformeerd om de voorgenomen fusie te realiseren. Hij geeft aan dat het bestuur en diverse vrijwilligers de nodige overleggen hebben gehad na het mandaat dat is gegeven in de vorige Algemene Ledenvergadering, om hier mee aan de slag te gaan. Bij ViP is een vergelijkbaar proces gestart en de meeste werkgroepen bestaan dan ook uit leden van beide verenigingen. Een van de zaken die is gemaakt is de gemeenschappelijke begroting. Voor de inkomsten wordt gerekend vanuit de laagste contributie per categorie, wat een totaal van 49.000 euro oplevert. Daarboven komen nog inkomsten uit beachvolleybal contributie, kantine, sponsoring, en entree voor activiteiten, deels dus zaken waar Bevok nog niet mee te maken had. Totaal geschatte inkomsten bijna 60.000 euro.</p> <p>Aan de uitgavenkant komt het totaal voor het eerste seizoen op een hoger bedrag uit. Er kan nog niet direct worden aangegeven waar we eventueel iets kunnen bezuinigen op trainers of zaalhuur, de grootste kostenpost, en er worden oprichtingskosten van de nieuwe vereniging voorzien. Bovendien hebben de gesprekken met sponsors nog niet geleid tot extra inkomsten. Er wordt daarom rekening gehouden met een verlies in het eerste jaar van ongeveer 7000 euro. Omdat beide verenigingen een behoorlijk eigen vermogen hebben, hoeft dit niet tot problemen te leiden.</p> <p>Kees Tol geeft nog aan als indicatie dat financieel gezien er sprake is van twee gelijkwaardige verenigingen.</p> <p>De voorzitter belicht nog de laatst toegevoegde werkgroep namelijk de Kantine-werkgroep. Een nieuw fenomeen voor Bevok, maar gezien de inkomsten die ermee gepaard gaan, is het zaak die inkomstenbron te bewaken en voort te laten bestaan. Het zal overigens ook gepaard gaan met kantinediensten voor de teams die gaan spelen in de Karekiet. Jeroen Bujs vraagt of het verstandig is om uit te gaan van minder inkomsten. De voorzitter geeft aan dat dit vooralsnog niet wenselijk is.</p> <p>Petra Tol vraagt zich af of het voldoende is om uit te gaan van de laagste contributie. Vooralsnog vindt het bestuur dat dit mogelijk is, en dat eventuele aanpassingen van de contributie zullen worden besproken in de ALV van de nieuwe vereniging.</p> <p>Henk geeft inzicht in de beoogde Organisatie en Structuur van de nieuwe vereniging, en hoe de Statuten en het Huishoudelijk Reglement worden vormgegeven. Uiteraard zal er ook een notaris worden betrokken bij de oprichting van de nieuwe vereniging.</p> <p>Qua Ledenadministratie licht Kees Tol toe dat op dat vlak gekozen zal worden voor de werkwijze van ViP om alles in Sportlink te verwerken. Bevok gebruikte naast sportlink ook Excel maar daaraan zitten toch wat nadelen ten opzichte van Sportlink.</p> <p>Voor de naam van de nieuwe vereniging zal een prijsvraag worden uitgeschreven geeft Carmencita aan. Ze geeft aan dat er nu weliswaar een voorstel is voor een zwart shirt met rode (ViP) en groene (Bevok) accenten, maar de beslissing daarover is nog niet genomen.</p> <p>Ton Oudejans vraagt of het wel een goed idee is om zoveel mogelijk te trainen in de wedstrijdhal omdat daarmee de locaties om te trainen in Middenbeemster en Zuidoostbeemster verloren zouden kunnen gaan, en dat daarmee vooral voor de jeugd een onwenselijke situatie zou kunnen ontstaan dat ze altijd naar Purmerend moeten om te volleyballen. Dit punt wordt meegenomen, maar vanwege de krapte in de huren ruimtes, zal de noodzaak nog lang blijven bestaan om Middenbeemster en Zuidoostbeemster aan te houden, en al zeker voor de recreanten.</p> <p>Oswald Foppes vraagt ook of het reëel is om uit te gaan van 1 sporthal voor de nieuwe vereniging. Ondanks de plannen voor nieuwbouw van de Karekiet, gaat het bestuur er van uit dat dit niet mogelijk zal zijn, en er diverse speellocaties zullen blijven bestaan.</p> <p>Theo Reuzenaar geeft in dit kader nog aan dat ViP een flinke voorsprong heeft als het gaat om de jeugdteams, en overigens ook de beachvolleybalmogelijkheden, maar vooral dat de huidige samenwerking met ViP waarbij de heren 1 nu traint in de Beuk als zeer positief wordt ervaren.</p> <p>Petra Tol vult aan dat ook bij de dames senioren deze positieve samenwerking wordt ervaren nu de dames senioren een vergaande samenwerking met ViP hebben.</p>

Jeroen Buijs vraagt hoe het zit met de planning qua bestuur van de verenigingen. In mei 2022 zal de nieuwe vereniging opgericht moeten zijn. Krijgen we dan een demissionair bestuur van Bevok tot de ALV in september? Ook vraagt hij wanneer de eerste ALV van de nieuwe vereniging zal plaatsvinden. De beantwoording van deze vragen is natuurlijk afhankelijk van het doorgaan van de fusie, maar zal tijdig plaatsvinden.

Verder vraagt Jeroen of Spurd of de gemeente ook wordt betrokken bij de fusie, en of er daarvandaan mogelijk ook subsidie kan worden verstrekt voor de fusiekosten. Spurd is zeker partner in het proces, net als de Nevobo, en de vraag van subsidie zal worden gesteld aan Spurd.

Matthijs Jonk vraagt of het een goed idee is een fusieborrel te organiseren als het eenmaal zo ver is. Dat is zeker een goed idee en voorlopig is het idee om een fusie-toernooi (met borrel achteraf) te organiseren.

Jaap Conijn vraagt het bestuur wat nu eigenlijk de grote voordelen zijn van een fusie. Hij voorziet dat redelijk wat activiteiten verplaatst zullen worden naar Purmerend en is zelf gehecht aan het gezellige, dorpse karakter van Bevok, ook al zijn de leden gemiddeld wel wat oud. De voorzitter benoemt de zeer mooie overlap van beide verenigingen door het ontbreken van heren senioren bij ViP en jeugd bij Bevok, de algemene voordelen van fusie en het vergroten van de overlevingskansen van de volleybalverenigingen.

Ineke Velzeboer vraagt of het niet voldoende is om de samenwerking uit te breiden in plaats van een complete fusie. De samenwerking heeft zeker voordelen maar met name voor de financiën, en voor de competitie spelende teams is de organisatie veel eenvoudiger als er sprake is van één vereniging.

Ton Oudejans vraagt zich af of het gezien het fusieverleden van volleybalverenigingen in Purmerend en de toch wel neerwaartse spiraal, zeker bij de heren senioren, niet een risico wordt als we gaan fuseren met ViP.

In de toekomst kijken kan ook het bestuur niet, maar we zijn er als verwacht onderdeel van het bestuur van de nieuwe vereniging zelf bij, om dit in de gaten te houden.

Kees Tol benadrukt nog maar eens dat ook bij Bevok het ledental terugloopt, en er een landelijke trend is van fusies en het opheffen van volleybalverenigingen. De fusie tussen ViP en Bevok geeft breedte aan de vereniging en vergroot de kansen op het behoud van volleybal in de Beemster.

Sylvia Bommers-Zanders mist in het Plan van Aanpak toch een duidelijke visie op de nieuwe club en ziet dat graag duidelijk verwoord in het PvA. Ze wil wel weten wat die visie is voordat ze over de fusie kan stemmen. De voorzitter gaat daarmee aan de slag. Jeroen Buijs vult aan graag voor de volgende ALV deze visie te kunnen lezen.

Henk vraagt de vergadering om bij handopsteken aan te geven wie van de aanwezigen voor de fusie, en daarmee het ontbinden van Bevok, zou stemmen. Unaniem wordt door iedereen zijn hand opgestoken.

Henk geeft aan dat over twee weken, namelijk 15 september 2021, de formele stemming zal plaatsvinden. Bij die gelegenheid is het voldoende als 2/3 van de aanwezige leden voorstemmen om dit gedenkwaardige voorstel te bekrachtigen.

Uitreiking Gerrit Egberts trofee

De Gerrit Egberts Commissie bestaat uit Kees Tol en Henk van der Lee. Kees geeft aan dat er dit jaar in overleg met het bestuur geen uitreiking zal plaatsvinden.

11. Rondvraag.

De vergadering wordt gesloten om 22.15 en de aanwezigen worden uitgenodigd voor een drankje na.